
JAARVERSLAG VAN DE  MEDEZEGGENSCHAPSRAAD 

juni 2020 - juni 2021 

In de 6 vergaderingen hebben we veel zaken besproken. 

Belangrijke thema’s waren de toetreding tot de VCPOZ en het onderwijs in Corona-tijd. 

➢ We spraken over de toetreding tot de VCPOZ. We bespraken Reglement Lokale Identiteitsraad en 

daarmee samenhangend Regeling Identiteit en brachten daarna advies uit/stemden in met het 

voorstel van het schoolbestuur. 

We waren aanwezig bij de vergaderingen t.b.v. het opheffen van de schoolvereniging om tot de 

VCPOZ te kunnen toetreden. 

 

➢ We bespraken de begroting en stelden vragen over hoe de werkdrukregeling gebruikt wordt. 

 

➢ We bespraken de schoolgids en gaven daar feedback op. 

 

➢ We kregen als oudergeleding uitleg over de onderwijsontwikkelingen binnen de school.  

 

➢ We spraken over de formatie voor het aankomende schooljaar en het vakantierooster. 

 

➢ We maakten (digitaal) kennis met 2 leden van de GMR . De GMR is de MR van de hele VCPOZ. Ze 

behandelen o.a. de begroting, zorgen op aangesloten scholen, functioneren van college van bestuur, 

benoemen nieuwe leden van de Raad van Toezicht, sollicitaties, ed. 

 

➢ We hebben als vast onderdeel  van iedere vergadering een gesprekje met de directeur of zijn 

vervanger over het reilen en zeilen binnen de school. Zo zijn we op de hoogte van de ontwikkelingen 

en kunnen we vragen stellen over het schoolleven. 

 

➢ We bespraken het Nationaal School Programma. Dit is een subsidie vanuit de overheid om 

achterstanden, die er mogelijk zijn door de Corona, aan te pakken. Er wordt van de school verwacht 

dat ze een plan hebben om de subsidie goed te besteden. Vandaar dat er ook een onderzoek gestart 

is d.m.v. vragenlijsten over het welbevinden van onze kinderen m.b.t school. 

 

➢ Verder bespraken we nog wat kleinere thema’s die met school te maken hebben.  

De jaarlijkse cursus voor de MR vanuit Colon ging niet door vanwege Corona. Een ouder-lid heeft nog wel een 

symposium gevolgd die was georganiseerd door de ROV (Reformatorische Ouder Vereniging). Het ging over 

onderwijsvrijheid, de discussie over burgerschapsvorming, het belang van de ouderbetrokkenheid op de eigen school. 

 

Als MR hebben we weer geprobeerd om namens u als ouders/verzorgers van onze kinderen, 

samen met het personeel en het bestuur van de Eben-Haëzerschool, te waken voor goed Bijbels 

onderwijs. Zoals in onze missie staat: Vanuit de Basis, met elkaar, komen tot persoonlijke groei! 

Wanneer u vragen heeft over dit verslag (of andere vragen) kunt u altijd contact opnemen met de MR. 

 


